
Informacja o zadaniach Państwowej Straży Łowieckiej w tekście 

łatwym do czytania i zrozumienia 

Państwowa Straż Łowiecka (Straż) jest w 

Poznaniu w budynku B, w pokoju 129 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Poznaniu. Aby dostać się do budynku B 

musisz najpierw wejść do budynku A. 

Budynek A jest na alejach Niepodległości 16 

przez 18. 

Mamy posterunki w delegaturach w innych 

miastach w Wielkopolsce w: 

• Kaliszu, 

• Koninie, 

• Lesznie, 

• Pile. 

Delegatura to miejsce obsługi klienta w Wielkopolsce inne niż Poznań, w 

którym załatwisz sprawy prowadzone przez Straż. 

 



Państwowa Straż Łowiecka: 

• chroni zwierzęta żyjące w lasach,  

• nie pozwala na zakazane polowania na 

zwierzęta, 

• daje kary za złamanie zakazów 

polowania na zwierzęta, 

• sprawdza miejsca skupowania 

upolowanych zwierząt dzikich.  

Możesz do nas zadzwonić lub napisać: 

Telefon:  

• do sekretariatu: 61 854 1286, 

• do Komendanta: 61 854 1938. 

Adresy e-mail: 

• do sekretariatu: 

sl@poznan.uw.gov.pl, 

• do Komendanta: 

akarasinski@poznan.uw.gov.pl. 

Adres do korespondencji papierowej: 

Wielkopolski Urząd Wojewódzki w Poznaniu 

Państwowa Straż Łowiecka 

al. Niepodległości 16/18 

61-713 Poznań 
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